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Interpelacje do Prezydenta Miasta Krakowa złożyli radni: Przewodniczący Rady Miasta Krakowa Dominik

Jaśkowiec,  Wojciech Krzysztonek, Agata Tatara, Rafał Komarewicz, oraz Adam Migdał. Poruszają w nich

sprawy imprez plenerowych, zmian w funkcjonowaniu Międzyszkolnych Ośrodków Sportowych, czy

dzików pojawiających się na czyżyńskich osiedlach.

Przewodniczący RMK Dominik Jaśkowiec interpeluje w sprawie imprez plenerowych

odbywających się w Hype Parku przy ul. Kamiennej. W tej sprawie o interwencje poprosili

mieszkańcy okolicznych budynków, którzy uskarżają się na karygodną organizację

przedsięwzięcia np. brak toalet, koszy, opieki służb porządkowych i nie przestrzeganie

obostrzeń epidemiologicznych. 

Z kolei radna Agata Tatara, pyta Prezydenta o funkcjonowanie Międzyszkolnych Ośrodków

Sportowych. - Czy planowane są zmiany w działalności MOS? Jeśli tak to w jakim czasie? Czy

odbyły się konsultacje ze stronami zainteresowanymi? Czy ewentualne zmiany były

przedmiotem obrad komisji merytorycznej RMK? Jaka jest koncepcja działań Pana Prezydenta w

obszarze tych placówek – dopytuje radna w interpelacji.

Radny Wojciech Krzysztonek interpeluje w sprawie zgłoszonej przez mieszkańców Czyżyn,

którzy proszą o interwencje w związku z pojawiającymi się dzikami w okolicach ul. Niepokalanej

Marii Panny, Wiklinowej, Longinusa Podbipięty, Odmętowej, a nawet Sołtysowskiej i Woźniców.

Mieszkańcy obawiają się o bezpieczeństwo swoje, a szczególnie swoich dzieci, dlatego bardzo

proszę o podjęcie stosownych działań.

W sprawie zniszczeń dokonanych przez ciężki sprzęt przy realizacji przebudowy ul. Mochnaniec

interpeluje radny Rafał Komarewicz. W związku z przebudową ulicy, utworzony został objazd,

co z kolei spowodowało, że drogi objazdowe zostały zniszczone przez samochody ciężarowe

oraz ciężki sprzęt wykonawców. Jak podaje radny: - Przy tymczasowym przystanku przy ul.

Czwartaków na poboczu powstał garb o wysokości ok. 30 cm, pobocze to zostało również

znacznie rozjeżdżone na całej długości do posesji nr 11 przy ul. Czwartaków, a asfalt przy

przystanku, wylany 2 lata wcześniej, jest rozkruszony. Podobnie zniszczona została ul.

Braterstwa Broni na całej długości. – czytamy w interpelacji. Stąd pytanie radnego: do kiedy

wykonawca ma obowiązek przywrócenia stanu sprzed rozpoczęcia prac?

Radny Adam Migdał interpeluje w sprawie dziury w nawierzchni, która utworzyła się na

zjeździe z ul. Zawiłej w ul. Żywiecką.  
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